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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 6/2023 
Město Jeseník 

datum: 14. 12. 2023, čas: 15:00 - anonymizovaná verze zápisu 

Prezence:  

Přítomni: 

(17) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Václav 

Dvořák dipl. um. 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (4) Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Radomír Kuba, Vít Kocuba 

Hosté:   

Předsedající: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Přítomno je 17 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Jednání zahájeno 14.12.2023 v 15:00:11 

V 15:00:26 přišel Ing. Dagmar Ponechalová, přítomno 18 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(18) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Václav 

Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (3) Bc. Miroslav Táborský, Ing. Radomír Kuba, Vít Kocuba 

V 15:00:34 přišel Vít Kocuba, přítomno 19 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(19) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Václav 

Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (2) Bc. Miroslav Táborský, Ing. Radomír Kuba 

1. Volba pracovní komise (bod číslo 1) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:04:01 (zvuk. záznam 0:03:40 - 0:04:31) 

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí 

Návrhová komise:   

Mandátová a volební komise:   

Ověřovatelé: Ing. Jana Konvičková, Jiří Jelínek 

Diskuze zahájena v 15:04:01 

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Hlasování 

pro: 

(19) Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana 

Grosičová Bráblíková, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Jiří Jelínek, Jiří Šarman, Ing. Dagmar Ponechalová, Vít 

Kocuba, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Radomír Kuba, Tomáš Vlazlo, Ing. Václav Urban, Ing. Eva Jedličková, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Roman Kaderka 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Jana Konvičková 

nehlasoval: (0) 

Návrh byl přijat 

V 15:04:21 přišel Ing. Radomír Kuba, přítomno 20 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(20) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Václav 

Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (1) Bc. Miroslav Táborský 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:04:52 

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:04:58 (zvuk. záznam 0:04:37 - 0:06:11) 

Program jednání 
1. Volba pracovních komise 

2. Schválení programu jednání 

3. Odvolání a volba členů vedení a rady města 

4. Zápis ze 7. zasedání finančního výboru 

5. Volba člena Kontrolního výboru a zápis z 6. zasedání 

6. Přehled veřejných zakázek 2023 administrovaných Oddělením investic 

7. 6. změna rozpočtu města na rok 2023 

8. Mezitímní účetní závěrka města za období 1-9/2023 

9. Návrh rozpočtu města Jeseník na r. 2024 

10. Organizační záležitosti MKZ Jeseník 
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11. Akční plán rozvoje města Jeseník na rok 2024 

12. Členství města Jeseník v asociaci Národní síť Zdravých měst ČR 

13. Městské porodné na rok 2024 

14. Evaluace Koncepce rodinné politiky pro všechny generace města Jeseník na období 2022 až 2026 

15. Udělení čestného občanství Města Jeseníku panu Ing. Milanovi Pospíšilovi 

16. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku ze psů 

17. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o nočním klidu 

18. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o zákazu konzumace alkoholických nápojů a žebrání na 

veřejných prostranstvích 

19. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

20. Informace o činnosti VaK - Vodovody a kanalizace, a. s. 

21. Prodej pozemku parc. č. 1313/45 v k.ú. Bukovice u Jeseníka, lokalita Za Podjezdem 

22. Prodej pozemku parc. č. 1313/71 vk.ú. Bukovice u Jeseníku, lokalita Za Podjezdem 

23. Prodej pozemku ul. Školní 

24. Převod infrastruktury v lokalitě Luční II (ul.Heřmánková) 

25. Dotace na provoz - Multifunkční hřiště s ledovou plochou - rok 2024 

26. Delegování k zastupování města 

27. Termíny zasedání zastupitelstva v 1. pol. r. 2024 

28. Různé 

Diskuze zahájena v 15:04:58 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - navrhuje stažení bodu č. 3 - Odvolání a volba členů vedení a rady města, 

jelikož se po proběhlých jednáních změna v uspořádání vedení a rady města nekoná. 

V 15:06:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo schvaluje změnu programu - stažení bodu č. 3 - Odvolání a volba členů vedení města.  

Hlasování 

pro: 

(17) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Ing. Radomír Kuba, Tomáš Vlazlo, Ing. Eva Jedličková, Jiří 

Jelínek, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, Bc. Tereza 

Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Vít Kocuba, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Roman Kaderka, Ing. Tibor 

Macík 

proti (1) Jiří Juráš 

zdržel se: (2) Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-143-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

V 15:06:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání jako celku po změně.  

Hlasování 
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pro: 

(20) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Ing. Eva Jedličková, Bc. Tereza Vodáková, Jiří 

Juráš, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Lubomír Věstinský, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba, Ing. Radomír 

Kuba, Jiří Šarman, Roman Kaderka, Bc. Vendula Sukupová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-144-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:06:32 

3. Zápis ze 8. zasedání finančního výboru (bod číslo 4) 

Předkladatel: Ing. Radomír Kuba 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:06:39 (zvuk. záznam 0:06:18 - 0:08:51) 

Diskuze zahájena v 15:06:39 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Radomír Kuba - představil projednávaný bod. 

V 15:08:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Radomír Kuba") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 8. zasedání finančního výboru. 

Hlasování 

pro: 

(20) Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Jelínek, Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš 

Vlazlo, Ing. Eva Jedličková, Jiří Šarman, Jiří Juráš, Ing. Václav Urban, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Radomír Kuba, Bc. 

Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Bc. Tereza Vodáková, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Vít 

Kocuba, Ing. Jana Konvičková, Roman Kaderka, Ing. Tibor Macík 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-145-6/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 28. 12. 2023 

V 15:08:27 přišel Bc. Miroslav Táborský, přítomno 21 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Václav 

http://www.usneseni.cz/


5 / 32 

26. 12. 2023 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2023 

Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Bc. Miroslav 

Táborský 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (0) 

V 15:09:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Radomír Kuba") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje plán práce finančního výboru na 1. pololetí roku 2024 dle přílohy 

zápisu z 8. zasedání finančního výboru. 

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Jiří Juráš, 

Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Eva Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina 

Seidlerová, Bc. Vendula Sukupová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Ing. Dagmar Ponechalová, 

Ing. Tibor Macík, Ing. Václav Urban, Lubomír Věstinský, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-146-6/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:09:12 

4. Volba člena Kontrolního výboru a zápis z 6. zasedání (bod číslo 5) 

Předkladatel: Jiří Jelínek 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:09:20 (zvuk. záznam 0:08:59 - 0:11:25) 

Diskuze zahájena v 15:09:20 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Jiří Jelínek - představil projednávaný bod. 

V 15:10:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jiří Jelínek") v tomto znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 6. zasedání kontrolního výboru konaného  dne 21. 11. 

2023, zprávu z kontroly veřejných zakázek malého rozsahu s hodnotou plnění od 100.000 Kč do 

500.000Kč bez DPH a zpráva z kontroly plnění usnesení zastupitelstva města. 

Hlasování 

pro: 

(21) Bc. Vendula Sukupová, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Jelínek, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Ing. Václav Urban, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Vít Kocuba, Ing. Eva 

Jedličková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. 

Tibor Macík, Bc. Miroslav Táborský, Roman Kaderka, Jiří Šarman, Lubomír Věstinský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-147-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

V 15:10:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jiří Jelínek") v tomto znění: 

Zastupitelstvo bere na vědomí rezignaci pana Romana Štencla na funkci člena kontrolního výboru.  

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Juráš, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Ing. Tibor Macík, Ing. 

Eva Jedličková, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., 

Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Radomír Kuba, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, 

Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-148-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

V 15:11:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Jiří Jelínek") v tomto znění: 

Zastupitelstvo volí pana Víta Kocubu členem kontrolního výboru.  

Hlasování 

pro: 

(19) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, 

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Eva Jedličková, Bc. Tereza Vodáková, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Radomír Kuba, Tomáš Vlazlo, Lubomír Věstinský, Jiří Juráš, 

Ing. Jana Konvičková, Jiří Šarman, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (2) Vít Kocuba, Ing. Václav Urban 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-149-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:11:46 

5. Přehled veřejných zakázek 2023 administrovaných Oddělením investic (bod 

číslo 6) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:11:54 (zvuk. záznam 0:11:33 - 0:18:29) 
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Diskuze zahájena v 15:11:54 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

Ing. Jana Konvičková - zakázka IPOS byla projektovaná v aktuální cenové soustavě? 

Ing. Jiří Uher - vedoucí odboru investic a majetku - Tvorba cen souvisí s předpokládanou hodnotou 

zakázky, v rámci zákona o zadávání veřejných zakázek. Stanovujeme hodnotu dle ceníkové soustavy 

stavebních prací, kterých se v ČR používá několik. Oddělení investic používá ÚRS nebo RTS, které 

stanovují ceny tzv. v místě a čase obvyklé. Všechny veřejné zakázky, zejména dotované, musí mít 

stanovenou předpokládanou hodnotu právě dle těchto ceníků. V našem případě se jedná o ceníkovou 

soustavu 2/2003, což jsou ceny aktuální. To, za kolik se vysoutěží veřejná zakázka vůbec nesouvisí se 

stanovením předpokládané hodnoty.  Rekonstrukce objektu IPOS je velká stavební zakázka a vše se bude 

odvíjet od cenové nabídky. Jako zadavatel nejsme schopni predikovat či ovlivnit předpokládanou hodnotu a 

už vůbec ne nabídkovou cenu. Trend je pro město Jeseník přívětivý, bylo období, kdy se soutěžilo 90 - 

100% předpokládané hodnoty, dnes jsou veřejné zakázky, které jdou i pod tuto procentuální hranici.  

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 6 - Přehled veřejných zakázek 2023 

administrovaných Oddělením investic na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:18:50 

6. 6. změna rozpočtu města na rok 2023 (bod číslo 7) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:18:55 (zvuk. záznam 0:18:34 - 0:23:30) 

Diskuze zahájena v 15:18:55 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod.  

V 15:23:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje 6. změnu rozpočtu města na rok 2023 spočívající v rozpočtových 

opatřeních č. 330/2023 – 334/2023, kterou se příjmy nemění, výdaje se snižují o 1 964 000,-- Kč, 

financování se snižuje 

o 1 964 000,--  Kč a celkový objem rozpočtu se upravuje na 561 230 890,78 Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Tibor Macík, Mgr. Martina Seidlerová, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Juráš, 

Ing. Václav Urban, Jiří Jelínek, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Lubomír Věstinský, Ing. Radomír Kuba, Ing. Eva Jedličková, 

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Ing. Jana Konvičková, Jiří Šarman, Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba, 

Bc. Vendula Sukupová, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-150-6/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 
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termín: 14. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:23:51 

7. Mezitímní účetní závěrka města za období 1-9/2023 (bod číslo 8) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:24:01 (zvuk. záznam 0:23:40 - 0:25:21) 

Diskuze zahájena v 15:24:01 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 

V 15:25:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o řádném sestavení mezitímní účetní závěrky účetní 

jednotky město Jeseník k 30. 9. 2023 na základě přiložených výkazů. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Ing. Eva Jedličková, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, Ing. Radomír Kuba, Jiří Juráš, Jiří 

Šarman, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Vendula Sukupová, Ing. Václav Urban, Ing. Dagmar Ponechalová, Roman Kaderka, 

Lubomír Věstinský, Tomáš Vlazlo, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Jana Konvičková 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-151-6/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: 14. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:25:42 

8. Návrh rozpočtu města Jeseník na r. 2024 (bod číslo 9) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:25:48 (zvuk. záznam 0:25:27 - 1:14:02) 

Diskuze zahájena v 15:25:49 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 

Ing. Tibor Macík - nesouhlasí s výdajem na "zpracování dat a služby související se službami Senior taxi", 

což je částka 350 tis. Kč. Jedná se o poplatek za software, který přerozděluje peníze v rámci služby. Na 

rozdělení 700 tis. Kč je třeba dle tohoto vynaložit 350 tis. Kč. Jedná se o plýtvání veřejnými prostředky. Dle 

statistiky se v některých letech zaplatilo téměř více za software než za službu samotnou. Není pro zrušení 

služby jako takové, ale prostředky za software jsou nepřijatelné. 
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Tomáš Vlazlo - oproti roku 2018, kdy službu provozovaly TSJ jedním vozem došlo díky změně k 

sedminásobnému nárůstu počtu jízd, což je důkaz toho, že služba funguje dobře a zároveň došlo k takřka 

trojnásobnému poklesu nákladů na jednu jízdu. To, že takto služba funguje, umožňuje právě software a je 

třeba platbu rozpočítat mezi všechny uživatele, což je asi 35 Kč na uživatele.  

Ing. Jana Konvičková - Na provoz oddělení vnitřní správy je oproti letošku navýšení 1 mil. Kč, čeho 

konkrétně se navýšení týká? Na MP je u prevence kriminality navýšení o téměř 1,1 mil. Kč oproti loňskému 

roku, jedná se o nový projekt? U platů je jen drobné navýšení, uvažuje se o navýšení počtu zaměstnanců? 

Odměny uvolněným členům zastupitelstva jsou o 10 tis. Kč měsíčně vyšší, z jakého důvodu? Je to tabulkový 

posun? 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - s navýšením zaměstnanců se nepočítá, letos proběhla jediná změna v počtu z 

důvodu vypovězení smlouvy externí uklízecí firmou, a proto se o počet uklízeček zvýšil počet zaměstnanců. 

Ing. Karel Buchta - vedoucí finančního odboru -u funkcionářů se jedná o změnu v tabulkách, po novele 

zákona se bude mzda odvíjet od průměrné mzdy. U ostatních mezd je drobné navýšení vzhledem k tomu, že 

každé tři roky zaměstnanci postupují do vyššího platového stupně. Na vnitřní správě se očekává navýšení 

nákladů na energie, vzhledem ke zvýšení regulované složky ceny, stejně tak dojde k úpravě vodného a 

stočného, obecně bude mít vliv změna sazby DPH u těchto položek. Vliv na rozpočet má samozřejmě také 

stav budovy před rekonstrukcí.  Neustále zdražují poštovní služby, které ale úřad nemůže omezit. Na 

městské policii se částka projeví jak na straně příjmové, tak na straně výdajové, jelikož máme schválený 

dotační projekt. Obecně jsou vyšší náklady na provoz s ohledem na inflaci.  

Jiří Juráš - V zápise z FV je uvedeno, že dle slov p. starostky město musí investovat do rozvoje města i za 

cenu braní si půjček. Znamená to, že úvěry, které se budou v příštím roce čerpat, půjdou na pokrytí běžného 

provozu? 

Ing. Karel Buchta - na zářijovém zasedání byl schválen kontokorentní úvěr. V návrhu rozpočtu jsou 

zahrnuty i investiční akce, z nichž největší je chodník do lázní za asi 45 mil. Kč, a ačkoliv je tam dotace 

zhruba 25 mil. Kč, město ji obdrží až po realizaci. Na financování musí tedy být použit úvěr. Stejně tak 1. 

etapa rekonstrukce budovy IPOS bude velmi náročná a ačkoliv budeme cenu znát až na základě nabídek ve 

výběrovém řízení, předpokládá se investice asi 120 mil. Kč, což nejsme schopni pokrýt vlastními zdroji a je 

nutné využít úvěr. 

Jiří Juráš - jaká je strategie v oblasti Dostupného družstevního bydlení?  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - lokalit, kde chystáme bytovou výstavbu je několik - Kalvodova, Raisova a 

DDB u Albertu. V DDB jsme došli do bodu, kdy s musíme rozhodnout jak dále. Dosud to bylo bez 

finančního zapojení města, ale momentálně jsou vypisovány dotační tituly, které jsou vhodné i pro zapojení 

města. Rozhodnutí padne na začátku příštího roku. 

 Ing. Radomír Kuba - v r. 2019 se vyplácelo za službu Senior taxi asi 120 tis. Kč, v r. 2020 150 tis. Kč, v r. 

2021 přes 300 tis. Kč. Po tomto byla na konci r. 2021 uzavřená smlouva, kterou si vyžádal a dle jeho názorů 

jsou v ní nepřesnosti a je město velmi nevýhodná. Smlouva končí 31. 12. 2023, co bude po tomto termínu? 

19 600 Kč bez DPH za měsíc je za software hodně, je to více než účetní programy jako SAP, Pohoda, které 

jsou na úplně jiné úrovni. Vyžádal si také podklady, na základě kterých dochází k úhradám a tyto 

mechanické formuláře a jejich forma neodpovídají ceně softwaru. 

Tomáš Vlazlo - V podkladech jsou výjezdy z taxametrů, kterými taxikář dokládá, že jízda byla realizována. 

Eviduje se to díky softwaru.  Software je vyvinutý na míru a je součástí komplexního řešení péče a služeb o 

seniory. Navrhuje jednání s firmou za účasti i ostatních zastupitelů, aby bylo jasné, co vše je součástí 

softwaru.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - navrhuje, aby oblast senior taxi zahrnul do své příští činnosti kontrolní výbor, 

aby byly objasněny pochybnosti p. Kuby. 

Mgr. Jiří Kovalčík - vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví - aplikace je k evidenci žadatelů, 

vydávání průkazů a evidenci jízd. Software dělá výstup z evidence jízd, ale paralelně je výstup i 

mechanický, kdy taxikáři předkládají vyúčtování každý měsíc.  
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Ing. Jana Konvičková - žádá o zaslání, kolik prostředků bylo vynaloženo na DDB za předpokladu, že se měl 

podílet developer, město a banka.  Teď se uvažuje o účasti pouze města? 

Mgr Bc. Zdeňka Blišťanová - rozhodnutí bude v závislosti na vypsaných dotacích, aby byl systém co 

nejvýhodnější.  

Ing. Jana Konvičková - v zásobníku akcí není nic uvedeno k objektu staré knihovny, jaké jsou s tímto 

objektem záměry? 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - OI má zadáno zpracovat studii na úpravu staré knihovny, jelikož PPP projekt 

se nevyvíjí tak rychle, jak jsme předpokládali. Možností tedy je část domu předělat na byty a část na 

nebytové prostory, např. ordinace.  

Bc. Miroslav Táborský - podle statického posudku a jednání s projektantem má informace, že by se do 

prvního i druhého patra vešly dva byly a nahoře 3 garsonky. Nemuselo by se nijak zásadně do domu 

zasahovat, je v pořádku.  

Ing. Dagmar Ponechalová - Na příští rok je v rámci investičních záměrů počítáno se zhruba 1 mld. Kč. Podle 

tabulkových ukazatelů dotace tvoří cca 20 %. S jakým úvěrovým rámcem a úvěrovými poplatky město 

počítá? Dle NKÚ je v ČR velké množství úředníků pracujících na dotace, jak je to v případě města Jeseník? 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - Z 6 velkých investičních akcí na příští rok je jen jedna, kde dotace nebude, a 

to je rekonstrukce objektu IPOSu. U ostatních pěti je žádost buď přislíbena nebo se teď vyřizuje. Jedná se 

zhruba o 156 mil. Kč. Celkem by mělo být 40 - 50% pokryto z dotací. Na úřadě jsou některé dotační tituly 

zpracovávány, ale na složitější jsou najímány externí firmy. Konkrétní informace bude zaslána.  

Ing. Tibor Macík - předložil protinávrh, který spočívá v upravení částky na " zpracování dat a služby 

související se službami Senior taxi" ze 350 tis. Kč na nulu. I po vyjmutí této položky může být dle jeho 

názoru po proběhnutých jednáních, která se chystají, položka dodatečně upravena v rámci změny rozpočtu.  

Jiří Juráš - kvituje schůzku a navrhuje na toto jednání připravit srovnání softwaru i v jiných městech. 

Tomáš Vlazlo - Jakmile nebude částka na provoz softwaru v rozpočtu, nebude možné jej od 1. 1. 2024 

realizovat.  

Ing. Jana Konvičková -  V zásobníku akcí je uveden projekt "Rejvízský chodník" a "Oprava komunikace na 

Vrchovištní", kdy bude realizace? 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová -byla již zadána projektová dokumentace na vybudování chodníku a jakmile 

bude vypracována, proběhne setkání s obyvateli. 

Ing. Václav Urban- o Vrchovištní zatím nebylo rozhodnuto.  

V 16:11:40 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "T. Macík") v tomto 

znění: 

 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Jeseník na rok 2024 v celkovém objemu 419 941 

571,33  Kč, přičemž příjmy činí 339 013 219,-- Kč, výdaje běžné činí 363 532 571,33 Kč, výdaje 

kapitálové činí 56 409 000,-- Kč, financování činí 80 928 352,33 Kč. 

Hlasování 

pro: (3) Ing. Tibor Macík, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Václav Urban 

proti 

(12) Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo, Mgr. 

Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír Věstinský, Jiří 

Šarman, Ing. Radomír Kuba 
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zdržel se: (6) Jiří Juráš, Ing. Eva Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Bc. Vendula Sukupová 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh nebyl přijat 

V 16:12:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města Jeseník na rok 2024 v celkovém objemu 

420 291 571,33 Kč, přičemž příjmy činí 339 013 219,-- Kč, výdaje běžné činí 363 882 571,33 Kč, 

výdaje kapitálové činí 56 409 000,-- Kč, financování činí 81 278 352,33 Kč. 

Hlasování 

pro: 

(16) Ing. Tibor Macík, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Tomáš Vlazlo, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. 

Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Eva Jedličková, Ing. Václav Urban, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, Ing. Dagmar Ponechalová, Lubomír Věstinský, Ing. Radomír Kuba, Jiří Šarman  

proti (0) 

zdržel se: (5) Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-152-6/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: 14. 12. 2023 

V 16:12:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

 Zastupitelstvo města stanovuje tyto závazné ukazatele rozpočtu města Jeseník na r. 2024: 

a) Celkové příjmy po jednotlivých třídách a položkách rozpočtové skladby - jako závazné minimum. 

b) Celkové běžné výdaje po jednotlivých skupinách a paragrafech – jako závazné maximum. 

c) Kapitálové výdaje po jednotlivých skupinách, paragrafech a jmenovitých akcích zvýšené 

maximálně o investiční rezervu – jako závazné maximum. 

d) Financování z cizích zdrojů - jako závazné maximum. 

Hlasování 

pro: 

(21) Bc. Tereza Vodáková, Roman Kaderka, Jiří Jelínek, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. 

um., Lubomír Věstinský, Ing. Radomír Kuba, Ing. Václav Urban, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Eva Jedličková, Bc. 

Vendula Sukupová, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Ing. Jana 

Konvičková, Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-153-6/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 
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termín: 14. 12. 2023 

V 16:12:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města stanovuje radě města v souladu s ustanovením §102, odst. 2, písm. a) zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích v platném znění, tento rozsah provádění rozpočtových opatření pro r. 2024: 

a) Přesuny rozpočtových prostředků uvnitř závazných ukazatelů, zvýšení příjmů nad závazné 

minimum nebo snížení výdajů pod závazné maximum. 

b) Přesuny rozpočtových prostředků mezi položkami běžných výdajů tř. 5 a položkami kapitálových 

výdajů tř. 6, kterými nedochází ke změně účelu jejich určení a nedochází ke změně celkového 

objemu schváleného rozpočtu. 

c) Souvztažná zvýšení nebo snížení položek příjmů tř. 1 až 4 a položek výdajů tř. 5 a 6 z důvodu 

získaných, přidělených prostředků v případě, že nevyvolávají další nároky na rozpočtové prostředky 

města. 

d) Zapojení zůstatků vlastních, darovaných, projektových, transferových a schválených úvěrových 

finančních prostředků na financování schválených investičních akcí, schválených neinvestičních 

jmenovitých akcí, projektových akcí,       smluvně zajištěných neinvestičních akcí a všech prostředků 

určených na financování Participativního rozpočtu v rámci všech ORJ do výše nedočerpaných 

rozpočtovaných investičních a neinvestičních výdajů k 31. 12. 2023, které         přecházejí do r. 2024. 

e) Třída 8 - financování – nahrazení úvěrů vlastními prostředky 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Juráš, Ing. Tibor Macík, Jiří Jelínek, Roman Kaderka, Ing. Jana Konvičková, Bc. Tereza Vodáková, Tomáš Vlazlo, Ing. 

Václav Urban, Mgr. Martina Seidlerová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Ing. Eva Jedličková, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Vendula Sukupová, Vít 

Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-154-6/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: 14. 12. 2023 

V 16:13:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města potvrzuje platnost zřizovaných peněžních fondů města, kterými jsou Sociální 

fond a Fond pro poskytování příspěvků na ošatné pro matrikářky, funkcionáře a pověřené členy ZM 

k provádění svatebních obřadů, včetně jejich rozpočtů na rok 2024. 

Hlasování 

pro: 

(21) Bc. Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Jana Konvičková, Tomáš Vlazlo, Mgr. Romana 

Grosičová Bráblíková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Ing. Eva Jedličková, 

Bc. Vendula Sukupová, Roman Kaderka, Vít Kocuba, Ing. Václav Urban, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 
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zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-155-6/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: 14. 12. 2023 

V 16:13:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "E" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje zakomponování do rozpisu schváleného rozpočtu města na rok 2024 

technickou úpravu rozpočtové skladby, která plyne z Vyhlášky 

o rozpočtové skladbě v platném znění pro rok 2024, a to bez finančního vlivu na rozpočet města. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Tibor Macík, Jiří Juráš, Bc. Tereza 

Vodáková, Jiří Jelínek, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Radomír Kuba, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., 

Vít Kocuba, Roman Kaderka, Bc. Vendula Sukupová, Jiří Šarman, Ing. Eva Jedličková, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Bc. 

Miroslav Táborský, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-156-6/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: 14. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:14:23 

9. Organizační záležitosti MKZ Jeseník (bod číslo 10) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:14:37 (zvuk. záznam 1:14:16 - 1:59:59) 

Diskuze zahájena v 16:14:37 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Bc. Pavel Haluza - ředitel MKZ - představil koncepci rozvoje MKZ Jeseník. 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - navrhuje i Den otevřených dveří pro zastupitele, aby viděli všechny prostory.  

Václav Dvořák dipl. um. - jaké jsou záměry s výstavním prostorem v divadle? 

Bc. Pavel Haluza - ideální vize by byla mít nejdříve při příchodu šatnu, pak občerstvení, výstavní prostor a 

následně až vstup do sálu. Každopádně cílem je mít výstavní prostor v místě, které je přístupné co nejdelší 

dobu během dne, čemuž odpovídá knihovna.   

Bc. Miroslav Táborský - vize budou velmi finančně náročné. Program by měl odpovídat velikosti města 

Jeseník.  
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Ing. Dagmar Ponechalová - Je možnost přesunout některé akce do prostoru Asturu, popř. letního divadla? Je 

v plánu návrat Schubertovy soutěže, pokud ano, pracuje se na získání dostatku financí? Je MKZ Jeseník 

propojeno s regionálním IC, popř. s JSCR, které má s příhraničním Polskem projekt Online zásobník akcí? 

Bc. Pavel Haluza - přesun akcí nezvažuje, centrum je vhodné. Zvažuje spíše rozšíření, např. pro alternativní 

scény. Schubertova soutěž neskončila, s organizátory z Brna je dohodnuta jejich větší participace, 

Schubertova soutěž bude tedy probíhat pravděpodobně v Brně s tím, že výstup pro veřejnost bude v 

Jeseníku. Řeší tedy novou koncepci, aby soutěž nezanikla a zároveň byla přijatelnější pro veřejnost a 

finančně výhodnější pro MKZ. Ve spolupráci s Polskem jsou prozatím mezery.  

Jiří Juráš - dosud v MKZ osobní automobil nebyl, jaké je odůvodnění pro tento převod? Koncepce mu v 

úvodu pana ředitele chyběla, jednalo se o faktický popis stavu.  

Bc. Pavel Haluza - základním principem je efektivita lepší ekonomika. Pokud jezdí zaměstnanci na služební 

cesty vlastními vozidly, je nutné do nákladů započítat 6 Kč amortizaci. Ne každý zaměstnanec má vlastní 

vozidlo k dispozici a ne každý ho chce pro pracovní účely využívat. Zároveň také nelze všechna jednání i 

mimo Jeseník absolvovat v dodávce.  

Ing. Radomír Kuba - kolik má město osobních automobilů? Nebyla by možnost jen zapůjčení od města? 

JUDr. Marek Ruda - tajemník MěÚ - na MěÚ je celkem 7 vozidel, což je dostatečný a přiměřený počet. 

Minulý týden došlo k vyzvednutí nového vozu, proto aktuálně navrhuje vyřazení staršího. Jedna možnost je 

převod MKZ k využívání, druhá možnost by byla ho prodat za cenu obvyklou.  

Ing. Tibor Macík - na RM převod nepodpořil. Jako p. Juráš by uvítal větší zdůvodnění potřeby vozu.   

V 17:00:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření darovací smlouvy se zřízenou příspěvkovou organizací 

Městská kulturní zařízení Jeseník, se sídlem 28. října 880/16, IČ: 00852112, jako obdarovaným, kdy 

předmětem daru je převod vlastnického práva k automobilu Škoda Octavia, sériové číslo 

TMBCE61Z1D2088761,CFH, SPZ 4M 98900, v pořizovací ceně 496.000,- Kč, rok výroby 2012. 

Hlasování 

pro: 

(19) Jiří Jelínek, Vít Kocuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Tomáš Vlazlo, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Václav Urban, Jiří Juráš, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Lubomír 

Věstinský, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Eva Jedličková, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Ing. Jana Konvičková, Bc. 

Vendula Sukupová, Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Tibor Macík 

nehlasoval: (1) Bc. Miroslav Táborský 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-157-6/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:00:20 

10. Akční plán rozvoje města Jeseník na rok 2024 (bod číslo 11) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:00:26 (zvuk. záznam 2:00:05 - 2:02:43) 
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Diskuze zahájena v 17:00:26 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Tomáš Vlazlo - představil projednávaný bod.  

V 17:02:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje dokument „Akční plán rozvoje města Jeseník na rok 2024“, 

stanovující konkrétní priority realizace dlouhodobé strategie města, které vycházejí z aktuálně 

platného Strategického plánu rozvoje města Jeseník na období 2019 – 2024. 

Hlasování 

pro: 

(19) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Tibor Macík, Ing. Václav Urban, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Jelínek, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Lubomír Věstinský, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Radomír Kuba, Bc. Vendula Sukupová, Jiří Šarman, Ing. 

Jana Konvičková, Vít Kocuba, Ing. Eva Jedličková 

proti (0) 

zdržel se: (2) Jiří Juráš, Bc. Miroslav Táborský 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-158-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:03:04 

11. Členství města Jeseník v asociaci Národní síť Zdravých měst ČR (bod číslo 

12) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:03:10 (zvuk. záznam 2:02:49 - 2:30:40) 

Diskuze zahájena v 17:03:10 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Tomáš Vlazlo - představil projednávaný bod.  

Ing. Markéta Bartáková - vedoucí oddělení strategického rozvoje a cestovního ruchu - představila prezentaci 

k tomuto bodu. 

Ing. Tibor Macík - jaké budou mzdové prostředky na tuto agendu? Byl za tímto účelem navýšen úvazek p. 

Gronovi? 

Ing. Markéta Bartáková - p. Gron nastoupil na oddělení na existující pracovní místo za kolegyni, která 

odešla. K žádné změně nedošlo. 

Ing. Radomír Kuba - v kolika podobných organizacích je město zapojeno? Prosím o zodpovězení na příštím 

zasedání. Kolika takových organizací je město členem a kdo je za to zodpovědný. 

Ing. Eva Jedličková - čeho konkrétně chce město za první rok členství dosáhnout? 

Ing. Markéta Bartáková - už se zapojujeme, probíhá komunikace s ostatními městy.  
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Tomáš Vlazlo - v ceně je i služba facilitátora či pomoc při zpracování pocitových map. Jelikož nás čekají 

různá veřejná projednání, můžeme využít služby odborníka, který umí jednání s veřejností vést lépe. 

Národní síť zdravých měst vlastní obrovský nástroj pro "těžení" dat z různých zdrojů, kde vidí velký přínos.  

Ing. Jana Konvičková - prezentace ji ke vstupu nepřesvědčila. Očekávala by více zkušeností ze seminářů, 

které by p. radní přednesl. Návrh nepodpoří. Vhodnější se jí jeví členství ve Sdružení lázeňských míst ČR.  

Mgr. Martina Seidlerová - návrh podporuje. 

Bc. Miroslav Táborský - dle počtu zapojených měst se mu nejeví zapojení Jeseníku vhodné. Ocenil by, 

kdyby město nevystoupilo ze Sdružení lázeňských míst ČR.  

Jiří Juráš - návrh nepodpoří. Preferoval by aktivnější zapojení do organizací, kterých je město Jeseník 

členem.  

Ing. Radomír Kuba - může být členem jakékoliv město? 

Ing. Markéta Bartáková - pro vstup kritéria nejsou, jsou určena až pro postup v rámci členství. 

Bc. Tereza Vodáková - členství považuje za přínosné. Z konferencí jsou dostupné i záznamy, navíc jsou 

konference dostupné i pro zastupitele, kteří se mohou zúčastnit.  

Ing. Eva Jedličková - 139 členských obcí zahrnuje 6 mil. obyvatel, což je přes 50% všech obyvatel ČR. 

Vstup podporuje, ale s důrazem na aktivní účast.   

V 17:29:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje členství města Jeseníku v asociaci Národní síť Zdravých měst České 

republiky a schvaluje Deklaraci Zdravého města Jeseník ve znění, které tvoří přílohu důvodové 

zprávy. 

Hlasování 

pro: 

(12) Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, 

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Ing. Eva 

Jedličková, Jiří Jelínek, Jiří Šarman 

proti (5) Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Radomír Kuba 

zdržel se: (4) Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-159-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

V 17:30:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města pověřuje pana Tomáše Vlazla – uvolněného členy Rady města Jeseníku, coby 

politika odpovědného za realizaci programu Zdravé město Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(13) Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, Václav Dvořák dipl. um., Tomáš Vlazlo, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, 

Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Eva 

Jedličková, Jiří Šarman, Ing. Tibor Macík 
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proti (5) Jiří Juráš, Ing. Václav Urban, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Ing. Radomír Kuba 

zdržel se: (3) Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-160-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

V 17:30:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města souhlasí s tím, že Rada města pověřila pana Lukáše Grona – referenta oddělení 

strategického rozvoje a cestovního ruchu MěÚ Jeseník koordinací programu Zdravé město Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(14) Mgr. Martina Seidlerová, Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., 

Ph.D., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka 

Blišťanová, Jiří Šarman, Ing. Eva Jedličková, Ing. Radomír Kuba 

proti (4) Jiří Juráš, Ing. Václav Urban, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková 

zdržel se: (3) Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-161-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:31:01 

  

V 17:31:26 Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová podal procedurální návrh na přerušení jednání. 

Jednání přerušeno 14.12.2023 v 17:31:29 

Jednání obnoveno 14.12.2023 v 17:41:41 

  

12. Městské porodné na rok 2024 (bod číslo 13) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:41:52 (zvuk. záznam 2:41:31 - 2:45:22) 

Diskuze zahájena v 17:41:52 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Ing. Jana Konvičková - před rokem bylo zvažováno zavedení jiného systému. Žádný jiný návrh neexistuje? 
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Ing. Václav Urban - byl pro návrh jiný než je přímá finanční podpora. Jedna varianta bylo promítnout slevu 

do poplatku za odpad, což ale není proveditelné z legislativních důvodů. Prozatím žádný jiný návrh není.  

Jiří Juráš - předložil protinávrh na 7 000 Kč. 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - protinávrh p. Juráše podporuje, zvýšení by nebylo o natolik výraznou částku, 

aby bylo nutné zasahovat do schváleného rozpočtu. Jakmile budou peníze vyčerpány, mohou být vyčleněny 

rozpočtovým opatřením.  

V 17:45:24 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "J. Juráš") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje na rok 2024 městské porodné ve výši 7000,- Kč na 1 narozené dítě s 

trvalým pobytem v Jeseníku. 

Hlasování 

pro: 

(17) Jiří Juráš, Jiří Šarman, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Jelínek, Roman Kaderka, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Vendula 

Sukupová, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Jana 

Konvičková, Vít Kocuba, Lubomír Věstinský, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Bc. Tereza 

Vodáková 

proti (3) Ing. Tibor Macík, Ing. Václav Urban, Ing. Eva Jedličková 

zdržel se: (1) Ing. Radomír Kuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-162-6/23 

zodpovídá: Veronika Klementová 

termín: 28. 12. 2023 

O původním navrženém usnesení již nebylo hlasováno, což vychází z přijetí protinávrhu p. zastupitele 

Juráše. 

  

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:45:43 

13. Evaluace Koncepce rodinné politiky pro všechny generace města Jeseník na 

období 2022 až 2026 (bod číslo 14) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:45:49 (zvuk. záznam 2:45:28 - 2:50:41) 

Diskuze zahájena v 17:45:49 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Markéta Kaniová - koordinátorka rodinné politiky - představila projednávaný bod. 

V 17:50:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje dokument Zpráva o naplňování Koncepce rodinné politiky pro 

všechny generace města Jeseník na období 2022 až 2026 včetně přílohy „Akční plán rodinné politiky 

2022–2024_průběžné tabulkové vyhodnocení“. 
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Hlasování 

pro: 

(21) Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Ing. Tibor Macík, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Šarman, Jiří Jelínek, Lubomír Věstinský, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, Bc. 

Vendula Sukupová, Ing. Václav Urban, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Vít Kocuba, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Eva Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský, Jiří Juráš 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-163-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:51:02 

14. Udělení čestného občanství Města Jeseníku panu Ing. Milanovi Pospíšilovi 

(bod číslo 15) 

Předkladatel: Mgr. Martina Seidlerová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:51:09 (zvuk. záznam 2:50:48 - 3:00:06) 

Diskuze zahájena v 17:51:09 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Martina Seidlerová - představila projednávaný bod. 

Jiří Juráš - hlasování se zdrží, p. Pospíšila nezná a ačkoliv si cení jeho práce, takových návrhů by mohlo být 

ve městě více. Čestné občanství získaly osobnosti s celosvětovým přesahem a je velmi složité vyhodnotit 

takové ocenění. 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - je více stupňů ocenění. Oddělení strategického rozvoje dostalo za úkol se na 

toto téma zaměřit.  

Ing. Dagmar Ponechalová - v souvislosti s touto cenou by měla být vypracována kritéria, co konkrétně cena 

obnáší. Vhodná by do budoucna byla i anketa na termín udělení. Nominaci podpoří. 

Ing. Václav Urban - kritéria se začínají připravovat. Má stejný názor jako p. zastupitel Juráš, také se 

hlasování zdrží.  

V 18:00:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Seidlerová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo Města Jeseník schvaluje udělení čestného občanství Města Jeseníku panu 

Ing. Milanovi Pospíšilovi za dlouhodobý přínos městu v oblasti občanské angažovanosti, rozvoje 

volnočasových aktivit, kulturní obnovy a péče o městské prostory. 

Hlasování 

pro: 

(16) Bc. Tereza Vodáková, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Radomír 

Kuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Lubomír Věstinský, Tomáš 

Vlazlo, Jiří Jelínek, Vít Kocuba, Ing. Eva Jedličková, Jiří Šarman, Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

proti (0) 

zdržel se: (5) Jiří Juráš, Ing. Václav Urban, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský 
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nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-164-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:00:27 

15. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku ze psů (bod číslo 

16) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:00:39 (zvuk. záznam 3:00:18 - 3:02:39) 

Diskuze zahájena v 18:00:39 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Karel Buchta - vedoucí finančního odboru - představil projednávaný bod. 

V 18:02:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Jeseník o místním poplatku ze psů. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Lubomír Věstinský, Mgr. Martina Seidlerová, Roman Kaderka, 

Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Eva 

Jedličková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Jelínek, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula 

Sukupová, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Tomáš Vlazlo, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-165-6/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:03:00 

16. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o nočním klidu (bod číslo 17) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:03:05 (zvuk. záznam 3:02:44 - 3:04:05) 

Diskuze zahájena v 18:03:05 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Veronika Klementová - vedoucí správního odboru - představila projednávaný bod. 
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V 18:04:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Jeseník o nočním klidu. 

Hlasování 

pro: 

(20) Ing. Tibor Macík, Ing. Eva Jedličková, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Jelínek, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav 

Urban, Lubomír Věstinský, Jiří Juráš, Vít Kocuba, Jiří Šarman, Ing. Dagmar Ponechalová, Roman Kaderka, Mgr. Martina 

Seidlerová, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Tomáš Vlazlo, Bc. 

Vendula Sukupová, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (1) Bc. Tereza Vodáková 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-166-6/23 

zodpovídá: Veronika Klementová 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:04:26 

17. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o zákazu konzumace alkoholických 

nápojů a žebrání na veřejných prostranstvích (bod číslo 18) 

Předkladatel: Tomáš Vlazlo 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:04:32 (zvuk. záznam 3:04:11 - 3:09:28) 

Diskuze zahájena v 18:04:32 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Zdeňka Exelová - představila projednávaný bod. 

Ing. Radomír Kuba - žádá o vysvětlení, jak její vymáhání vypadá v praxi. 

Mgr. Bc. Martin Novotný - ředitel MP - pokud operátor/hlídka/asistenti prevence kriminality zjistí, že osoba 

konzumujeme alkohol v rozporu s OZV, tedy na vymezených územích, osobu poučí, dojde k podání 

vysvětlení a alkohol odebere. Následně se přestupek oznamuje na odbor přestupků. Předmětný alkohol pak 

propadá státu.  

V 18:09:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tomáš Vlazlo") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku města Jeseník o zákazu konzumace 

alkoholických nápojů a žebrání na veřejných prostranstvích.  

Hlasování 

pro: 

(21) Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Roman Kaderka, Jiří Šarman, Ing. Radomír 

Kuba, Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. David 

Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Ing. Eva Jedličková, Bc. Vendula Sukupová, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Václav Urban, 

Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš, Tomáš Vlazlo 

proti (0) 

zdržel se: (0) 
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nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-167-6/23 

zodpovídá: Zdeněk Gerstberger 

termín: 1. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:09:49 

18. Obecně závazná vyhláška města Jeseník o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství (bod číslo 19) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:09:56 (zvuk. záznam 3:09:35 - 3:12:14) 

Diskuze zahájena v 18:09:56 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Ondřej Wind - vedoucí oddělení majetku - představil projednávaný bod. 

V 18:12:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou vyhlášku města Jeseník o místním poplatku za 

užívání veřejného prostranství. 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Šarman, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Tibor 

Macík, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Radomír Kuba, Lubomír Věstinský, Ing. Václav Urban, Jiří Jelínek, Bc. Tereza 

Vodáková, Ing. Eva Jedličková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Vendula Sukupová, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Jana 

Konvičková, Bc. Miroslav Táborský, Jiří Juráš, Tomáš Vlazlo, Vít Kocuba, Roman Kaderka 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-168-6/23 

zodpovídá: Kamila Pecinová 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:12:35 

19. Informace o činnosti VaK - Vodovody a kanalizace, a. s. (bod číslo 20) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:12:42 (zvuk. záznam 3:12:21 - 3:17:11) 

Diskuze zahájena v 18:12:42 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 
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Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 20 - Informace o činnosti VaK - Vodovody a 

kanalizace, a. s. na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:17:32 

20. Prodej pozemku parc. č. 1313/45 v k.ú. Bukovice u Jeseníka, lokalita Za 

Podjezdem (bod číslo 21) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:18:07 (zvuk. záznam 3:17:46 - 3:20:04) 

Diskuze zahájena v 18:18:07 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 18:20:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemkové parcely č. 1313/45 o výměře 5533 m2 v k.ú. 

Bukovice u Jeseníka za cenu 650 Kč/m2, která bude navýšena o platnou sazbu DPH, společnosti 

Služby BPK, s.r.o., IČO 61944513, se sídlem Slunná 98, Jeseník, a to dle „Podmínek prodeje 

pozemků v zóně Za Podjezdem“ platných v době vyvěšení záměru s výjimkou uplatnění části C. 

bodu 3. uvedených Podmínek, kdy kupující může tuto podmínku splnit i prostřednictvím jiné osoby. 

Hlasování 

pro: 

(19) Ing. Tibor Macík, Roman Kaderka, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Vít Kocuba, 

Jiří Šarman, Ing. Václav Urban, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Vendula 

Sukupová, Ing. Eva Jedličková, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš 

Vlazlo, Lubomír Věstinský, Jiří Juráš 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Radomír Kuba 

nehlasoval: (1) Bc. Miroslav Táborský 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-169-6/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:20:25 

21. Prodej pozemku parc. č. 1313/71 vk.ú. Bukovice u Jeseníku, lokalita Za 

Podjezdem (bod číslo 22) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:20:30 (zvuk. záznam 3:20:09 - 3:24:57) 

Diskuze zahájena v 18:20:30 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 
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V 18:24:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemkové parcely č. 1313/71 o výměře 6376 m2 v k.ú. 

Bukovice u Jeseníka, za cenu 650 Kč/m2, která bude navýšena o platnou sazbu DPH, dle „Podmínek 

prodeje pozemků v zóně Za Podjezdem“ platných v době vyvěšení záměru, společnosti Retro Classic 

Cars s.r.o., IČO 27859142, se sídlem Fučíkova 127/2, Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(19) Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Jiří Jelínek, Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. 

Tereza Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Vendula Sukupová, Lubomír 

Věstinský, Ing. Radomír Kuba, Ing. Tibor Macík, Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba, Jiří Juráš, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Ing. Eva Jedličková 

proti (0) 

zdržel se: (2) Bc. Miroslav Táborský, Ing. Jana Konvičková 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-170-6/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 28. 12. 2023 

V 18:25:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá oddělení majetku připravit možné rozdělení pozemkové parcely č. 

1313/71 v k.ú. Bukovice u Jeseníka na více dílů tak, aby mohlo být na předmětné pozemkové parcele 

realizováno více podnikatelských záměrů odlišných osob. Oddělení majetku následně předloží radě 

města k projednání zveřejnění záměru města prodat stanovené části předmětné pozemkové parcely. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Jelínek, Roman Kaderka, Bc. Vendula Sukupová, 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Tereza Vodáková, Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Martina Seidlerová, 

Lubomír Věstinský, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Juráš, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba, Václav Dvořák dipl. 

um., Ing. Eva Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D. 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-171-6/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:25:18 

22. Prodej pozemku ul. Školní (bod číslo 23) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:25:25 (zvuk. záznam 3:25:04 - 3:29:59) 
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Diskuze zahájena v 18:25:25 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Jiří Juráš - předložil protinávrh, a to vyhovět žadateli právě z toho důvodu, že město zatím žádný záměr 

nemá. Je vhodné, aby měl vlastník alespoň minimum pozemku kolem domu.  

Ing. Václav Urban- až město záměr znát bude, může žádost vyhodnotit znovu. Jedná se o strategické 

pozemky v centru města. 

V 18:29:44 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "J. Juráš") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města vyhovuje žádosti pana ██████████████████, Jeseník, týkající se 

prodeje části pozemku o výměře cca 80 m2 z parc. č. 440/1 v k.ú. Jeseník. 

Hlasování 

pro: 
(7) Bc. Vendula Sukupová, Jiří Juráš, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Jana Konvičková, Lubomír Věstinský, Bc. Miroslav 

Táborský, Vít Kocuba 

proti 

(12) Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, Václav 

Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Eva Jedličková, Bc. Tereza Vodáková, Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman, Ing. 

Tibor Macík, Ing. Radomír Kuba 

zdržel se: (2) Jiří Jelínek, Roman Kaderka 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh nebyl přijat 

V 18:30:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města nevyhovuje žádosti pana ██████████████████, Jeseník, týkající se 

prodeje části pozemku o výměře cca 80 m2 z parc. č. 440/1 v k.ú. Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(14) Ing. Tibor Macík, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Václav Urban, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Jiří Jelínek, Tomáš Vlazlo, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Eva Jedličková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. 

Bc. Zdeňka Blišťanová, Jiří Šarman, Lubomír Věstinský, Ing. Radomír Kuba 

proti (3) Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš 

zdržel se: (4) Ing. Dagmar Ponechalová, Roman Kaderka, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-172-6/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:30:20 

23. Převod infrastruktury v lokalitě Luční II (ul.Heřmánková) (bod číslo 24) 
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Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:30:27 (zvuk. záznam 3:30:06 - 3:33:28) 

Diskuze zahájena v 18:30:27 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 18:33:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje úplatné nabytí pozemků parc. č.  2113/5  o výměře  1645 m2, parc. 

č.  2113/65  o výměře  159 m2 a parc.č. 2113/94 o výměře  8 m2 vše v k. ú. Jeseník a na těchto 

pozemcích nacházející se pozemní komunikace, odvodnění a veřejné osvětlení vč. prostoru zeleně 

podél komunikace, od prodávajícího společnosti CEDR spol. s r.o., IČO 00360163 se sídlem 

Olomoucká 1186/14, Brno za kupní cenu 100,- Kč a schvaluje uzavření příslušné kupní smlouvy. 

Jedná se o stavbu infrastruktury vybudované prodávajícím pod názvem „Technická a dopravní 

infrastruktura pro rodinné domy Luční II“. 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Šarman, Jiří Jelínek, Tomáš Vlazlo, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Vendula 

Sukupová, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír Věstinský, 

Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Jana Konvičková, Ing. Eva Jedličková, Jiří Juráš, Ing. Radomír 

Kuba, Vít Kocuba, Roman Kaderka, Ing. Václav Urban, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-173-6/23 

zodpovídá: Zuzana Šimková 

termín: 31. 1. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:33:49 

24. Dotace na provoz - Multifunkční hřiště s ledovou plochou - rok 2024 (bod 

číslo 25) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:33:55 (zvuk. záznam 3:33:34 - 3:42:29) 

Diskuze zahájena v 18:33:55 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 

Jiří Juráš - jakým způsobem probíhala reklamace na multifunkčním hřišti? Žádá o to, aby správa kluziště 

dbala na veškeré bezpečnostní prvky na kluzišti.  

Ing. Václav Urban- podnětů je více, již proběhlo jednání s ředitelem TSJ, které mají kluziště ve správě. 

Podněty i od hokejistů by měly být v brzké době vyřešeny.  
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Ing. Jiří Uher - město Jeseník reklamovalo vady, zhotovitel některé vady odstranil. V průběhu výstavby 

zhotovitel upozornil, že konstrukční vrstvy měly být řešeny jinak. Město se obrátilo na projektanta, dle 

kterého bylo  rozhodnuto. V průběhu r. 2023 byl vyhotoven znalecký posudek (za asi 140 tis. Kč, které 

půjdou na vrub viníka), závěry by měly být na začátku r. 2024. K zahájení sezóny proběhlo několik jednání 

se zhotovitelem, který plochu rozebral, kompletně zrevidoval, odtlakoval, zatěsnil i zaledoval, a to na vlastní 

náklady, čili příprava proběhla v režii zhotovitele.  

V 18:42:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace ve výši 2.000.000,- Kč žadateli FENIX SKI TEAM 

Jeseník z.s., IČO 62353390, se sídlem Masarykovo nám. 60/5, 790 01 Jeseník, na provoz  stavby 

sportovního zařízení  „Multifunkční hřiště s ledovou plochou“ v roce 2024  a schvaluje uzavření 

smlouvy o poskytnutí dotace.  

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, 

Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Lubomír Věstinský, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana Konvičková, Ing. Tibor Macík, 

Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Václav Urban, Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. 

Eva Jedličková, Vít Kocuba, Roman Kaderka, Bc. Miroslav Táborský, Tomáš Vlazlo 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-174-6/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:42:50 

25. Delegování k zastupování města (bod číslo 26) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:42:55 (zvuk. záznam 3:42:34 - 3:46:00) 

Diskuze zahájena v 18:42:55 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 

V 18:45:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města deleguje Mgr. Ondřeje Winda, zaměstnance města Jeseníku, jako náhradníka 

Ing. Lenky Vinklerové, zaměstnance města Jeseníku, delegované  Zastupitelstvem města 

Jeseníku  dne 22.06.2017, usnesením č. 842, k zastupování města Jeseníku na shromážděních níže 

uvedených společenství vlastníků jednotek 

1/ Společenství vlastníků domu č.p. 54, Školní ul., Jeseník, se sídlem Školní 54/8, 790 01  Jeseník, IČ 

06118267; 

2/ Společenství vlastníků domu Purkyňova 802 Jeseník, se sídlem Purkyňova 802/3, 790 01  Jeseník, 

IČ: 06088716. 
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Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Tibor Macík, Jiří Šarman, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír 

Věstinský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Radomír Kuba, Bc. 

Vendula Sukupová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Tereza Vodáková, Roman Kaderka, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, 

Vít Kocuba, Ing. Eva Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-175-6/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 28. 12. 2023 

V 18:46:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města deleguje Mgr. Ondřeje Winda, zaměstnance města Jeseníku, jako náhradníka 

Ing. Lenky Vinklerové, zaměstnance města Jeseníku, delegované  Zastupitelstvem města 

Jeseníku  dne 18.09.2008, usnesením č. 664 k zastupování města Jeseníku na členských schůzích 

Bytového družstva Jeseník-Husova, se sídlem Husova 331/21, 790 01 Jeseník, IČ 26811804. 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Juráš, Jiří Šarman, Roman Kaderka, Ing. Eva Jedličková, 

Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Tibor 

Macík, Jiří Jelínek, Václav Dvořák dipl. um., Tomáš Vlazlo, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Ing. Václav Urban, Bc. 

Tereza Vodáková, Lubomír Věstinský, Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-176-6/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 28. 12. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:46:21 

26. Termíny zasedání zastupitelstva v 1. pol. r. 2024 (bod číslo 27) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:46:28 (zvuk. záznam 3:46:07 - 3:46:54) 

Diskuze zahájena v 18:46:28 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představila projednávaný bod. 

V 18:47:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 
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Zastupitelstvo města schvaluje termíny zasedání zastupitelstva v 1. pol. r. 2024 : 15. 2., 25. 4. a 20. 

6.  (zahájení vždy v 15:00). 

Hlasování 

pro: 

(21) Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Radomír Kuba, Lubomír 

Věstinský, Roman Kaderka, Jiří Jelínek, Vít Kocuba, Ing. Tibor Macík, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Eva Jedličková, 

Bc. Vendula Sukupová, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Tereza Vodáková, Ing. Václav Urban, Ing. Jana Konvičková, Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Juráš 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-177-6/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (14. 12. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:47:15 

27. Různé (bod číslo 28) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:47:21 (zvuk. záznam 3:47:00 - 4:18:09) 

Diskuze zahájena v 18:47:21 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Radomír Kuba - žádá RM o doplnění člena finančního výboru. Během kulturních akcí na náměstí 

navrhuje uzavřít na náměstí dopravu. Je už nějaká predikce finančního krytí 2. etapy revitalizace 

administrativní budovy IPOS? 

Ing. Jiří Uher - zásadní je 1. etapa, jelikož tam jsou zahrnuty všechny prostory potřebné pro činnost MěÚ, ať 

už kotelny, rozvodů, vytápění a další stavební úpravy. Z tohoto důvodu je i zhruba o 1/3 finančně náročnější, 

než bude etapa druhá. Etapa 2 je na první zcela nezávislá. 

Bc. Miroslav Táborský- na příští zasedání bude navrhovat na program Smlouvu se společností SATEZA a. 

s., žádá vedení o vyvolání jednání se společností. Dále nepodporuje investici 30 mil. Kč na zřízení dětské 

skupiny na ul. Dukelská. Na školce na ul. Křížkovského by bylo možné dostavět patro, aby se mohla navýšit 

kapacita a výhodou by bylo, že se jedná o budovu, která má veškeré zázemí a vybavení vhodné pro školky.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - ve škole přibylo 100 nových žáků a prostory začínají být nedostatečné. Na 

Kalvodově ul. se podařilo dosáhnout na dotaci z IROP na ZŠ a dále usilujeme o dotaci z Místní akční 

skupiny na MŠ. Tyto dotace by mohly pokrýt kolem 50%, tudíž by to město stálo 17, 5 mil. Kč.  

Jiří Juráš - souhlasí s uzavřením náměstí pro dopravu při příležitosti kulturních akcí viz rozsvěcování 

vánočního stromu. Upozorňuje na nebezpečí padání ledu a sněhu z městských budov. Obrátili se na něj 

zahrádkáři, kteří obdrželi nové ceníky za pronájem zahrádek na ul. Husova. Zvýšení nájmu za obdělávanou 

půdu je o 150%, cesty o 400 %, pozemků pod stavbami o 500%. Nikdo to s nájemníky nekonzultoval. Od 

ledna byly ceny zvýšeny v souladu se smlouvou o 15%, o čemž s nimi také nikdo nejednal. Navrhuje uložit 

RM revokaci usnesení, na základě kterého byl ceník schválen. Dále žádá o vysvětlené stažení bodu č. 3 z 

programu.  

JUDr. Marek Ruda- navržení přijetí usnesení týkající se zahrádek mělo být řečeno před schválením 

programu. Je možné připravit bod na příští zasedání. 
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Mgr. Ondřej Wind - město má uzavřenou nájemní smlouvu se Zahrádkářským svazem, nikoliv s 

jednotlivými osobami. Město tedy jednalo se statutárním orgánem Zahrádkářského svazu. jak dále spolek 

distribuuje informace je na něm. Jedná se o marginální navýšení. 

Tomáš Vlazlo - nominálně nedošlo k žádnému razantnímu navýšení. Má neověřenou informaci, že ke změně 

cen došlo již v r. 2011 a bylo dohodnuto, že vstoupí v platnost po doběhnutí tehdejších smluv. Informaci 

ověří. 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - pro občany je dobře, že vedení města pokračuje beze změny, jelikož můžeme 

dále pracovat na rozvoji města. Po neshodách jsme se s koaličním partnerem dohodli na pokračování ve 

vedení a v radě. Dále objasnila prostředky na platy v MKZ, které na posledních několika zasedáních 

rozebíral p. zastupitel Juráš. Předložila dokument, který bude následně zastupitelům zaslán. P. Juráš 

porovnával neporovnatelná čísla, protože v r. 2017 obsahuje čerpání prostředků na platy i prostředky získané 

z doplňkové činnosti a v dalších letech jsou v údajích od p. Juráše i prostředky z různých jiných zdrojů- 

dotace na regionální funkce dotace na centrum společných aktivit, dotace z ÚP, prostředky na DPP. 

Nesouhlasí ani počet zaměstnanců, jejichž mzdy jsou hrazeny z příspěvku zřizovatele. Od r. 2017 do r. 2022 

došlo několikrát k navýšení tabulkových platů.  

Bc. Miroslav Táborský - hotel Slovan je pronajímán za cenu neodpovídající tržním podmínkám ve městě. 

Takové nastavení nájmu neodpovídá principu řádného hospodáře. Předloží tento bod na příští zasedání. 

Mgr. Ondřej Wind - Na předchozím zasedání byla zastupitelstvem schválená investice  do SCZT za 2 mil. 

Kč, město také financovalo obnovu části teplovodu za zhruba 1 mil. Kč. Tyto kroky jsou první od počátku 

smluvního vztahu, což je pozitivní. Je to velká priorita, na zlepšení se pracuje. Nájemní vztah hotelu Slovan 

příští rok končí, prodej úspěšný nebyl, tudíž je aktuální hledání nájemce. Aktuálně je objednáno odborné 

vyjádření ke stavení ceny obvyklé.  

Ing. Václav Urban - po téměř pěti letech spolupráce se vedení dostalo do pracovní a politické krize. Dnešní 

hlasování o programu je dostatečný signál toho, že většina zástupců občanů, tedy zastupitelů, se vyjádřila v 

rámci tohoto hlasování. Jedná se o signál k pokračování spolupráce. Snažíme se dlouhodobě najít 

kompromisy, v tomto týdnu došlo k "uzdravení" spolupráce.  

Tomáš Vlazlo -  

V 19:08:11 odešel Jiří Jelínek, přítomno 20 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(20) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., 

Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., 

Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Bc. Miroslav Táborský 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (1) Jiří Jelínek 

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 28 - Různé na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:18:30 

V 19:18:30 odešel Bc. Tereza Vodáková, přítomno 19 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 
(19) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Jiří Juráš, 
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Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar 

Ponechalová, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Bc. Miroslav Táborský 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (2) Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková 

V 19:18:37 odešel Jiří Šarman, přítomno 18 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(18) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Juráš, Bc. Vendula 

Sukupová, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Vít 

Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Bc. Miroslav Táborský 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (3) Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Šarman 

  

Jednání ukončeno 14.12.2023 v 19:18:43 
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Ověřeno ověřovateli: 

1)   21. 12. 2023 17:09 
 

  Ing. Jana Konvičková, v.r. 

2)   23. 12. 2023 08:44 
 

  Jiří Jelínek, v.r. 

  

Podpisy odpovědných osob: 

Starosta(ka): 
  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, v.r. 

Místostarosta(ka): 
  

Ing. Václav Urban, v.r. 
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